
PROTOKÓŁ NR XLVI /2014 

z obrad sesji Nr XLVI /2014 Rady Gminy Godkowo  

z dnia 18 czerwca 2014 roku 

w sali narad Urzędu Gminy w Godkowie 

 

 

Ad pkt 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad: 

Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie 11ºº. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Ela Jankowiak dokonała otwarcia XLVI /2014 sesji Rady 

Gminy w Godkowie w dniu 18 czerwca 2014 roku. Następnie głos oddała dla 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pan Konrad Dyl przywitał zebranych i stwierdził 

prawomocność obrad. Zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczyło 12 radnych – lista 

obecności w załączniku nr 12. 

Ponadto w obradach udział wzięli:  

1. Wójt Gminy Godkowo – Janusz Ryszard Grzywalski 

2. Skarbnik Gminy – BoŜena Maria Makuch 

3. Kierownicy jednostek organizacyjnych 

4. Radny Powiatowy – Eugeniusz Paluch 

5. Wiceprezes Zarządu Gminnego OSP – Robert Małejko 

6. Sołtysi  

– lista obecności w załączniku nr 13. 

 

Ad pkt 2 

Odczytanie porządku obrad: 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Odczytanie porządku obrad. 

3. Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie międzysesyjnym. 

4. Interpelacje i wnioski Radnych. 



5. Zapytania mieszkańców gminy. 

6. Podjęcie uchwały Nr XLVI/229/2014 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

oraz sprawozdania z wykonania budŜetu Gminy Godkowo za 2013 rok. 

7. Podjęcie uchwały Nr XLVI/230/2014 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Godkowo 

absolutorium z tytułu wykonania budŜetu Gminy za 2013rok. 

8. Podjęcie uchwały Nr XLVI/231/2014 w sprawie przedłuŜenia czasu obowiązywania 

dotychczasowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na 

terenie Gminy Godkowo. 

9. Podjęcie uchwały Nr XLVI/232/2014 w sprawie utworzenia samorządowej instytucji kultury 

pod nazwą "Gminny Ośrodek Kultury, Sportu i Rekreacji". 

10. Podjęcie uchwały Nr XLVI/233/2014 w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych                                     

i Przeciwdziałania Narkomanii  na 2014 rok. 

11. Podjęcie uchwały Nr XLVI/234/2014 w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej 

Gminy Godkowo na lata 2014-2017. 

12. Podjęcie uchwały Nr XLVI/235/2014 w sprawie zmiany budŜetu gminy Godkowo na 2014 

rok. 

13. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 

14. Przyjęcie protokołu z obrad XLIV sesji i XLV nadzwyczajnej sesji. 

15. Zakończenie obrad. 

Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad. 

 

Ad pkt 3 

Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie międzysesyjnym: 

1. Pan Wójt przedstawił Pana Krzysztofa Czenczaka – aplikanta radcowskiego. Stwierdził, Ŝe 

jesteśmy zadowoleni ze współpracy. Następnie głos zabrał Pan Czenczak- powiedział, Ŝe jest 

aplikantem radcowskim na ostatnim roku aplikacji. Jest zatrudniony w Kancelarii Prawniczej 

Pana Sławomira  Kuncewicza i wraz z kancelarią zapewnia obsługę prawną Gminy Godkowo. 

2. BudŜet- wprowadzanych jest wiele zmian w budŜecie. Obecnie trwają działania „dopinające” 

inwestycje - dobrze przebiega współpraca z Radnymi i Panią Skarbnik w tym zakresie. 



3. Odbył się przetarg na remont drogi Godkowo – Ząbrowiec. Jest juŜ wyłoniony wykonawca. 

4. Ze Starostą Elbląskim zostało uzgodnione, Ŝe na najbliŜszej sesji Rady Powiatu (we wtorek) 

podejmowana będzie kwestia powstania chodnika w Godkowie. 

5. Na rok bieŜący zaplanowano jeszcze realizację następujących inwestycji: 

Wodociąg Burdajny – Szymbory, sprawnie postępują prace i w części wodociąg został 

wykonany. Po zakończeniu tej inwestycji wykonywany będzie kolejny – do Olkowa, jest juŜ 

przejście pod drogą w Olkowie. Na te zadania nie został ogłoszony przetarg, poniewaŜ prace 

wykonuje nasza jednostka - ZUK. 

Sukcesywnie wykonywane są remonty dróg gminnych. Remontowane są te drogi, które nie były 

od 40 lat remontowane. Codziennie pracują 2 ciągniki. 

Na bieŜąco odkrzaczane są rowy przy drogach. Ogrodzone zostały dwa place zabaw:                        

w GruŜajnach i Plajnach. Zamontowano dwie wiaty w GruŜajnach i Swędkowie. Remontujemy 

przystanki w Skowronach i Plajnach. Miejscowości zmieniają się, moŜe w wolnym tempie, ale 

na miarę naszych moŜliwości. 

6. Rozpoczęły się juŜ przygotowania do doŜynek gminnych. 

W tym roku chcemy zorganizować doŜynki wspólnie z parafią greckokatolicką. W związku                

z tym, odprawione zostaną dwie Msze w  kościele Skowronach  i w cerkwi w Godkowie - o tej 

samej porze. Zapewnione będą atrakcje dla dzieci i dobry zespół muzyczny.  

W przypadku oszczędności z projektu 8.3 zorganizowana zostanie impreza promocyjna z bardzo 

dobrym zespołem. 

7. Uczestnictwo w spotkaniu dotyczącym ekologii w Rynie. Okazuje się, Ŝe Gminy ze Związku 

„Czyste Środowisko”, w tym Gmina Godkowo, bardzo dobrze wypadają w kwestii ekologii. 

 W Szkole Podstawowej w Godkowie odbyło się przedstawienie o tematyce ekologicznej,              

w którym udział wzięli uczniowie ze szkoły w Godkowie i w Bielicy. Na wniosek Wójta 

przedstawienie było bezpłatne, inne gminy płaciły 2500 zł. 

8. W obszarze sportu: 

Reprezentacja gminy wzięła udział w turnieju Rzutu podkową w Jagodnie. Zajęliśmy  II miejsce 

na 5 Gmin. 

Trwają przygotowania do Wojewódzkich Letnich Igrzysk, które odbędą się 28.06.2014 r.                  

w Ornecie.  

Kolejny raz gmina zajęła bardzo dobre miejsce w organizacji Tygodnia Sportu -  VIII miejsce                

w kraju w kategorii do 5 tysięcy mieszkańców oraz I miejsce w województwie. 

9. Sołectwo Godkowo zajęło II miejsce w konkursie Starosty pn. „Wieś z inicjatywą”.                     

W Godkowie była komisja ze Starostwa – oceniała zgłoszone inicjatywy tj. Cerkiew, tabliczki                 



z numeracją posesji, postacie bajkowe na placu zabaw. 

10. Aktualnie ogłoszony jest konkurs na prowadzenie punktu przedszkolnego w Dobrym. 

Kosztem poniesionym przez gminę będą: wynagrodzenia nauczycieli i dowóz. Natomiast 

decyzja dotycząca  doŜywiania zapadnie w terminie późniejszym. 

11. Oczekujemy na zamówiony autobus - do 15 lipca otrzymamy 17- osobowy autobus. 

12. W Gimnazjum w Dobrym bardzo dobrze zorganizowano Dzień Europejski. 

13. W Warszawie odbyło się podsumowanie „Odnowy Wsi”. Ładnie zaprezentowana została 

Gmina Godkowo. 

 

Ad pkt 4 

Interpelacje i wnioski Radnych: 

Pani Wiesława Staruch – złoŜyła prośbę o wystosowanie pisma do Rejonu Dróg z wnioskiem   

o zdjęcie pobocza na drodze Ząbrowiec- Lesiska. 

 

Ad pkt 5 

Zapytania mieszkańców gminy: 

Pani Urszula Klimczak – sołtys wsi Kwitajny Wielkie, powiedziała, Ŝe w wiosce za jej kadencji 

duŜo się dzieje. Mają dwie nowe bramki do piłki noŜnej, we własnym zakresie - zadbane boisko. 

Dietę przekazuje na rzecz wsi. Zorganizowany został Dzień Dziecka. Pozyskali na ten cel ponad 

1300 złotych. Przygotowano stół szwedzki oraz paczki dla dzieci. Planują rozpocząć wakacje 

imprezą  na sportowo w dniu 28.06.2014 r. razem z mieszkańcami Osieka. 

Pani Sołtys stwierdziła, Ŝe Pani zatrudniana na 2 godziny dziennie do prac na rzecz 

miejscowości, powinna być rozliczna z pracy, bo bardzo duŜo pomaga, a nie godzin, w których 

pracuje, bo godziny pracy są uzgadniane z sołtysem i są elastyczne w zaleŜności od potrzeb. 

Pan Sołtys prosi o koparkę oraz pilarza i transport do przywiezienia drewna. 

W sprawie placu zabaw - prosi, aby procedury jak najszybciej przebiegały, bo chce, aby juŜ 

podczas wakacji dzieci mogły się na nim bawić. 

Pan Konrad Dyl – Wiceprzewodniczący Rady pochwalił inicjatywę sołectwa i zachęcił do 

aktywności. 

Pani Marianna Srebrnik  – sołtys wsi Burdajny zapytała czy Koło Łowieckie ma obowiązek 

usuwania lisów? W Burdajnach lisów jest bardzo duŜo - wynoszą kury i naraŜają na duŜe straty. 

Powiedziała, Ŝe przez bociany często nie mają światła. Zwróciła uwagę, Ŝe przez remont drogi nr 

513  nie ma bezpiecznego wyjścia ze świetlicy. 



Pan Bogdan Chojecki – sołtys wsi Stojpy powiedział, Ŝe brakuje oznakowania do Stojp. 

Pan Konrad Dyl - powiedział, Ŝe do Rady Gminy Godkowo wpłynęło pismo od Ochotniczej 

StraŜy PoŜarnej w Godkowie o dotację celową w kwocie 50 tysięcy złotych na zakup samochodu 

ratowniczo - gaśniczego. Następnie odczytał treść pisma. Pismo stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu.  

 

Ad pkt 6 

Podjęcie uchwały Nr XLVI/229/2014 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budŜetu Gminy Godkowo za 2013 rok. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy powiedział, Ŝe projekt uchwały był omawiany na 

wspólnym posiedzeniu komisji. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały, następnie projekt został poddany 

pod głosowanie, w wyniku którego został przyjęty – 12 głosami „za” - jako:  

Uchwała  Nr XLVI/229/2014 – stanowiąca załącznik nr 1 do protokołu 

 

Ad pkt 7 

Podjęcie uchwały Nr XLVI/230/2014 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

Godkowo absolutorium z tytułu wykonania budŜetu Gminy za 2013 rok. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy powiedział, Ŝe projekt uchwały był omawiany na 

wspólnym posiedzeniu komisji. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał Uchwałę RIO.IV-0120/127/14 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 04 kwietnia 2014 roku w sprawie wydania 

opinii o przedłoŜonym przez Wójta Gminy Godkowo sprawozdaniu z wykonania budŜetu Gminy 

Godkowo za rok 2013 – załącznik nr 9 do protokołu oraz Uchwałę Nr RIO.IV-0120-191/14 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 22 maja 2014 roku         

w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Godkowo w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Godkowo z tytułu wykonania budŜetu za 2013 rok. - 

załącznik nr 10 do protokołu. 

Przed poddaniem pod głosowanie o głos poprosił Pan Wójt. Powiedział, Ŝe absolutorium udziela 

się  Wójtowi, ale trzeba pamiętać, Ŝe w pracy Wójtowi pomagają ludzie. Powiedział, Ŝe jest 

wdzięczny za współpracę Pani Skarbnik. Podziękował równieŜ dla kierowników i pracowników. 



Dodał, Ŝe są zastrzeŜenia do pracy, ale mimo to widać pozytywne efekty. Powiedział, Ŝe na 

Komisjach Rady Gminy często trwają trudne dyskusje. Wójt podziękował Radnym za 

współpracę i podejmowanie uchwał słuŜących rozwojowi gminy. 

Pani Ela Jankowiak Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała dla Pana Wójta  i dla Pani 

Skarbnik za współpracę. Na  zakończenie kadencji będzie podsumowanie całościowe 

współpracy. 

W projekcie uchwały Wiceprzewodniczący zauwaŜył błąd edytorski w dacie Uchwały Rady 

Gminy oraz numerze uchwały RIO. Tekst projektu uchwały odczytany został prawidłowo. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały, następnie projekt został  poddany 

pod głosowanie, w wyniku którego został przyjęty – 12 głosami „za” - jako:  

Uchwała Nr XLVI/230/2014 – stanowiąca załącznik nr 2 do protokołu 

 

Ad pkt 8 

Podjęcie uchwały Nr XLVI/231/2014 w sprawie przedłuŜenia czasu obowiązywania 

dotychczasowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 

ścieków na terenie Gminy Godkowo. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy powiedział, Ŝe projekt uchwały był omawiany na 

wspólnym posiedzeniu komisji. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy powiedział, Ŝe do Rady Gminy w Godkowie wpłynął 

wniosek w sprawie w/w uchwały – załącznik nr 11 do protokołu. Streszczając wniosek - 

podwyŜki nie będzie. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały, następnie projekt został  poddany 

pod głosowanie, w wyniku którego został przyjęty – 12 głosami „za” - jako:  

Uchwała Nr XLVI/231/2014 – stanowiąca załącznik nr 3 do protokołu 

Przerwa w obradach  11:55 – 12:05 

Ad pkt 9 

Podjęcie uchwały Nr XLVI/232/2014 w sprawie utworzenia samorządowej instytucji 

kultury pod nazwą "Gminny O środek Kultury, Sportu i Rekreacji".  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy powiedział, Ŝe projekt uchwały był omawiany na 



wspólnym posiedzeniu komisji. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały.  

Przed głosowaniem udzielono głos Panu Wójtowi, który wyjaśnił, Ŝe  "Gminny Ośrodek Kultury, 

Sportu i Rekreacji" jest tworzony w wyniku zaleceń pokontrolnych. Obecnie świetlice wiejskie 

naleŜą do Urzędu, a po utworzeniu GOKSiR przejdą do nowej instytucji. Na początku 

przewiduje się 2,5 etatu. Dojdzie 1 etat – Dyrektora, który będzie musiał być marketingowcem. 

Ponadto będzie musiał umieć pisać dobre projekty. Gdy ośrodek będzie się rozwijał, będzie mógł 

zatrudniać więcej osób. Siedziba ośrodka mieścić się będzie w Bibliotece, do wykorzystania 

będą pomieszczenia wyremontowanej świetlicy. 

Następnie projekt uchwały Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie, w wyniku którego 

został przyjęty – 12 głosami „za” - jako:  

Uchwała Nr XLVI/232/2014 – stanowiąca załącznik nr 4 do protokołu 

 

Ad pkt 10 

Podjęcie uchwały Nr XLVI/233/2014 w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych                       

i Przeciwdziałania Narkomanii  na 2014 rok. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy powiedział, Ŝe projekt uchwały był omawiany na 

wspólnym posiedzeniu komisji. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały, następnie projekt został  poddany 

pod głosowanie, w wyniku którego został przyjęty – 12 głosami „za” - jako:  

Uchwała Nr XLVI/233/2014 – stanowiąca załącznik nr 5 do protokołu 

 

Ad pkt 11 

Podjęcie uchwały Nr XLVI/234/2014 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Godkowo na lata 2014-2017. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy powiedział, Ŝe projekt uchwały był omawiany na 

wspólnym posiedzeniu komisji. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały, następnie projekt został  poddany 



pod głosowanie, w wyniku którego został przyjęty – 12 głosami „za” - jako:  

Uchwała Nr XLVI/234/2014 – stanowiąca załącznik nr 6 do protokołu 

 

Ad pkt 12 

Podjęcie uchwały Nr XLVI/235/2014 w sprawie zmiany budŜetu gminy Godkowo na 

2014 rok. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy powiedział, Ŝe projekt uchwały był omawiany na 

wspólnym posiedzeniu komisji. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały, następnie projekt został  poddany 

pod głosowanie, w wyniku którego został przyjęty – 12 głosami „za” - jako:  

Uchwała Nr XLVI/235/2014 – stanowiąca załącznik nr 7 do protokołu 

 

Ad pkt 13 

Odpowiedzi na interpelacje i wnioski: 

Pan Wójt podziękował za jednogłośne udzielenie absolutorium. 

(O godzinie 12:25 Radny Pan Byk Lubomir opuścił obrady sesji.) 

Pan Wójt Janusz Ryszard Grzywalski udzielił następujących odpowiedzi: 

- 30.05.2014 r. Sołtys i mieszkańcy wystąpili o wycinkę drzew od granicy powiatu elbląskiego, 

na odcinku Lesiska – RóŜnowo. Udało się zorganizować wycinkę i od poniedziałku powinny 

trwać juŜ prace. 

- w odpowiedzi na wniosek P. Staruch – sprawa dotycząca poboczy drogi Ząbrowiec - Lesiska 

zostanie poruszona. Wójt zaproponował nieodpłatne udostępnienie koparki i ciągnika o ile 

znajdą się chętni do pomocy mieszkańcy. 

- w odpowiedzi na wniosek P. Klimczak – powiedział, Ŝe nie ma moŜliwości, Ŝeby wszystkich 

pochwalić za dobre działania, ale je dostrzega. Cieszy się z aktywności w Kwitajnach Wielkich           

i zaradnego sołtysa, który dba i bardzo dobrze organizuje róŜne działania. Pan Wójt odniósł się 

do oceny pracownika pracującego na rzecz Kwitajn i powiedział, Ŝe pewien mieszkaniec 

Kwitajn skarŜył się na tego pracownika bez znajomości tematu. Teraz Wójt ma obraz całej 

sytuacji. Jeśli chodzi o plac zabaw, to dopiero 9 maja 2014 r.działka została przekazana gminie.               



O bardziej szczegółowe informacje poproszona została Pani Ewelina Jakimowicz zajmująca się 

Funduszem Sołeckim. 

Pani Jakimowicz powiedziała, Ŝe działa zgodnie z terminami,  do końca lipca zamówienie 

powinno zostać zrealizowane. Pan Wójt dodał, Ŝe dołoŜone zostaną starania, aby jak najszybciej 

powstał plac zabaw. P. Wójt wyraził zgodę na pocięcie i transport drzewa – szczegóły naleŜy 

jeszcze uzgodnić. 

- w odpowiedzi na pytanie Pani Sołtys Burdajn – p. Wójt powiedział, Ŝe w całym województwie 

najszybciej postępują prace związane z remontem drogi nr 513 i dziwi się, Ŝe mieszkańcy wciąŜ 

narzekają. Wójt nie moŜe zmienić harmonogramu prac i np. przyspieszyć pracy w Burdajnach – 

naleŜy wykazać się cierpliwością. W Burdajnach podejmowanych było w tym zakresie duŜo 

działań. Wpłyniemy na Koło Łowieckie Jenot odnośnie lisów, ale o tej porze nie będzie 

pozwolenia na odstrzał ze względu na młode zwierzęta. 

− w odpowiedzi na wniosek Pana Sołtysa Bogdana Chojeckiego - droga wojewódzka 513 

ma być oznakowana w tym miesiącu, od drugiej strony Wójt będzie rozmawiał ze 

Starostą Braniewskim. 

− odnośnie wniosku o dofinansowanie dla OSP – Pan Wójt powiedział, Ŝe to waŜny temat. 

Mamy moŜliwość pozyskania samochodu z wojska, to powinniśmy działać w tym 

kierunku. 

Ponadto Pan Wójt udzielił następujących informacji: do przetargu dotyczącego kupna 

mieszkania w Godkowie nie zgłosił się nikt za kwotę z wyceny. Ogłoszony zostanie drugi 

przetarg. 

 Następnie głos zabrała Pani Ela Jankowiak. Powiedziała, Ŝe na konferencji w Warszawie 

ładnie została zaprezentowana Gmina Godkowo, ale stwierdziła, Ŝe nie mamy prezentacji                

o gminie, którą moŜna udostępnić. Na stronie internetowej powinny być opisywane wydarzenia. 

Kierownik Referatu GKŚ Pani Elwira Dzika powiadomiła o spotkaniu organizowanym przez 

Agencję Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w dniu 25.06.2014 r. o godzinie 10 ºº, 

informacje w formie pisemnej przekazane zostały dla Sołtysów. Przekazała równieŜ 

harmonogram wywozu nieczystości. 

Głos zabrał równieŜ Pan Robert Małejko. Powiedział, Ŝe jest moŜliwość pozyskania 

samochodu z wojska, ale jest to samochód cięŜki. Jest potrzebny samochód, który zmieści cały 

sprzęt. 

Średni samochód marki mercedes zostałby przekazany dla OSP w Osieku. W tym roku było 

około 15-20 wyjazdów, a zaraz moŜe okazać się, Ŝe nie wyjedą wcale. Gminy nie stać na 200 tyś 

zł, więc prosimy o dotację 50 tyś zł., a np. Gmina Rychliki jest biedniejszą gminą i stać ich na 



samochód za 240 tyś i orlik.  

Pan Wójt powiedział, Ŝe na razie komisja nie moŜe opiniować uchwały w tej sprawie, poniewaŜ 

w chwili obecnej nie ma na to zadanie przeznaczonych środków. Ponadto na gminie Godkowo 

potrzebne jest coś innego np. rozmowy profilaktyczne z ludźmi na temat: jak zapobiegać 

poŜarom. 

 Pani Magdalena Stocka przekazała sołtysom i osobom zainteresowanym informację                

o terminie profilaktycznych badań mammograficznych w Godkowie. 

 Pan Eugeniusz Drózd Przewodniczący Spółki Wodnej w Godkowie, powiedział, Ŝe 

Spółka otrzymała pomoc finansową od Rady Gminy, w związku z tym zobowiązał się do 

przekazania Radzie informacji z wykonania zadania. 

20.03.2014 r. odbyło się spotkanie informacyjne o wykonaniu zadania: wykopania – melioracji  

rowów tj:  

530 m Dobry 

364 m Krykajny -Łępno 

120 m Skowrony  

180 m Dąbkowo 

Prace były zlecone dla Rejonowego Związku Spółek Wodnych w Braniewie. 

Ad pkt 13 

Przyjęcie protokołu z obrad XLIV sesji i XLV nadzwyczajnej sesji: 

Protokoły z obrad XLIV sesji i XLV nadzwyczajnej sesji zostały przekazane do wglądu. Radni 

nie wnieśli uwag do protokołów. 

Protokół z obrad XLIV sesji  został przyjęty 11 głosami „za”  

oraz protokół z obrad  XLV nadzwyczajnej sesji został przyjęty 11 głosami „za”. 

 

Ad pkt 14  

Zakończenie obrad: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 13 ºº dokonano zamknięcia obrad sesji Nr 

XLVI /2014 Rady Gminy Godkowo. 

 

Protokołowała:                                                                 Wiceprzewodniczący  

Magdalena Stocka                                                                                Rady Gminy Godkowo 

                                                                                                       Konrad Dyl 


